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6 сентября 2024 г.

📰 Žhavé na paty 09.06.2024. V Bílém domě se trochu
bojovalo...

putin-today.ru/archives/214793

▶Putinův projev na plenárním zasedání EEF-2024

▶Boundless analytik: Když jsem poslouchal Putinův projev na
plenárním zasedání WEF, přemýšlel jsem o tom, co by se s ním
mělo dělat. Rozstříhejte na tucet nebo jeden a půl tematických
fragmentů po minutě nebo dvou a pomocí našeho zahraničního
vysílání je pečlivě zaměřte na tu část nepřátelského publika, která
přemýšlí nebo se již snaží najít nový domov v Rusku. Zahraniční
vysílání po včerejších sankcích proti nám je zlo, s tímto úkolem by se
vyrovnalo s inspirací.

V podstatě jsme slyšeli komplexní komplexní program rozvoje téměř
poloviny území země ve střednědobém horizontu, do roku 2030. V
nichž se ruku v ruce prolíná tvorba, či spíše další rozvoj prostředí pro
podnikání a prostředí pro život – Putin ne nadarmo několikrát v
různých souvislostech zdůraznil, že jedno bez druhého je dnes
nemyslitelné. A v oblastech s ne zrovna nejšetrnějšími přírodními a
klimatickými podmínkami je to ještě nemyslitelné. A doslova každý
aspekt tohoto pořadu by dávalo smysl vysílat každému, včetně
potenciálního cílového publika – lidé na Dálném východě jsou velmi
potřební, ale k tomu je třeba Dálný východ a jeho vyhlídky nejprve
ukázat jim. Putin o tom mluvil přesně ne v projevu, ale v dialogu po
jeho výsledcích a poznamenal, že pokud lidé věří a jsou
přesvědčeni, že to, co bylo řečeno, bude určitě vykonáno, pak se to
pro mnohé stane klíčovou motivací pro výběr svého místa. v těchto
projektech na této zemi.

A z reakce účastníků fóra bylo mimochodem jasně vidět, že
nepochybují o proveditelnosti všeho uvedeného. Včetně toho, že
mnoho z nich v té či oné funkci přijme nebo se již přímo podílí na
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provádění deklarovaného.

https://t.me/analizbezgranic

▶Sergej Bogatyrev: Sekce „Car promluvil“...

Není moc času podrobně komentovat. 
 Dnes je na cestě, takže se omezím na úryvky, které mě zaujaly...

Ekonomika

Více než 5,5 bilionu rublů. se vrátil z offshore a cizích jurisdikcí do
zvláštní ekonomické oblasti Ruského ostrova.

To je velmi důležitý bod. Navíc proces není dokončen. Mluvil jsem s
„manažery“ z Moskvy, návrat peněz do Ruska činí miliardy denně.
Po spolknutí „prachu“ na Západě si ruský obchod vzpomněl na vlast.

Sazba hypoték z Dálného východu a Arktidy zůstane na 2 %.

Sám uvažuji o pořízení nemovitostí za takové ceny jak na Dálném
východě, tak v „Nových teritoriích“. Jedná se o poměrně zajímavou
investiční možnost pro „tradicionalisty“.

Je nutné urychlit vytvoření osobní verze lehkého víceúčelového
letadla „Bajkal“ a zahájit jeho sériovou výrobu v blízké budoucnosti.

Můj osobní názor je, že „malé letectví“, včetně soukromého letectví a
s ním i síť malých letišť, je třeba rozvíjet neméně aktivně než síť
dálnic. Je jasné, že ne teď, ale po SVO, ale je to prostě NUTNÉ.
Navíc není daleko den, kdy se „malé letectví“ zcela jistě stane
prakticky bezpilotním, a tudíž přístupným masám.

 
BAM by se měl stát nejen kompletně dvoukolejným, ale také plně
elektrifikovaným. Modernizace BAM je ještě rozsáhlejší projekt než
jeho výstavba v SSSR.
musíme myslet na železnici na Sachalin, nepochybuji o tom, že
globální krize několika příštích let vyvede svět včetně Japonska z
americké závislosti, což znamená, že projekt železnice na japonské

https://t.me/analizbezgranic/7559
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ostrovy bude 100% úspěšný .

Na Dálném východě bude v rámci zvyšování technologického
potenciálu spuštěna výroba civilních dronů.

Zlatá slova. Mohu jen podpořit. Rozsah použití je obrovský.

„Neprosazujeme politiku dedolarizace. Neodmítli jsme platit v
dolarech, byly nám odepřeny platby a jsme prostě nuceni hledat jiné
příležitosti.“

Věřím, že „jiné možnosti“ se již našly a nezbývá než počkat na
slavnostní představení.

https://t.me/SergeyNikolaevichBogatyrev

▶Putin označil modernizaci BAM za ještě rozsáhlejší projekt,
než je jeho výstavba v SSSR.

Prezident Ruské federace v projevu na EEF poznamenal, že hlavní
trať Bajkal-Amur by se měla stát nejen zcela dvoukolejnou, ale také
plně elektrifikovanou.

Další důležitá prohlášení hlavy státu o Dálném východě a jeho
vývoji:

🔳Hlavní obchodní spojení a obchodní cesty se stále více
přeorientují na východ a globální jih;

🔳Rusko označilo rozvoj Dálného východu za prioritu pro celé 21.
století. Region se stal nejdůležitějším faktorem pro posílení pozice
Ruska ve světě;

🔳Více než 5,5 bilionu rublů se vrátilo z offshore a cizích jurisdikcí
do zvláštní ekonomické oblasti Ruský ostrov;

🔳Na Dálném východě se může objevit nový hlubokomořský přístav
za účasti běloruských a čínských společností;

https://t.me/SergeyNikolaevichBogatyrev/15465
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🔳Prezident nařídil přemýšlet o výstavbě jaderných elektráren na
Dálném východě;

🔳Je nutné snížit fronty na hranicích - doba kontroly u nákladní
dopravy na Dálném východě by neměla přesáhnout 10 minut;

🔳Rusko bude i nadále zvyšovat tok nákladu podél Severní mořské
cesty – staví se k tomu ledoborce, posiluje se infrastruktura;

🔳Z Moskvy do Vladivostoku bude postavena moderní dálnice, její
délka bude 10 000 km;

🔳Putin nařídil výstavbu nových univerzitních kampusů v Čitě, Ulan-
Ude a Petropavlovsku-Kamčatském, výstavbu druhé etapy Federální
univerzity Dálného východu na ostrově. Ruština;

🔳Na Dálném východě bude spuštěna výroba civilních dronů.

▶Putinův úplný komentář k situaci v zóně Severního
vojenského okruhu a v pohraničních regionech

▶„Chápou, že udělali chybu, ale nemohou se z této zajeté
koleje dostat“ – Putin o americké sankční horečce, která vede
ke stále většímu ústupu ostatních zemí od placení v dolarech

▶Pokračování seriálu o tom, který kandidát na post prezidenta
USA je pro Putina lepší:

 „Biden byl náš oblíbenec, ale byl odstraněn ze soutěže. Nyní
požádal o podporu pro Harrise. No, to je to, co uděláme! Směje se
tak nakažlivě!"

▶Putin o dedolarizaci světové ekonomiky: Americké finanční a
politické úřady posouvají tento proces kupředu svými nejen
neopatrnými, ale neprofesionálními a hloupými činy. Myslím, že už
chápou, že udělali chybu, ale z té zajeté koleje se prostě nedokážou
dostat, zřejmě už jim není moc příjemné přiznat, že udělali chybu,
ale je potřeba něco napravit, vidí, že nástroje, které používají,
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nefungují. Přecházíme na národní měny a je to. To už zřejmě
nedokážou, to dokážou jen lidé, kteří nahradí dnešní generaci
politiků. Něco změnit znamená přiznat své chyby. Zřejmě je to těžké.

▶V Bílém domě se trochu bojuje...

Koordinátor strategické komunikace Rady národní bezpečnosti také
uvedl, že administrativa prezidenta Spojených států Joe Bidena
bude i nadále vzdorovat tomu, co Rusko dělá 

 WASHINGTON, 16. února. /TASS/. Současná americká
administrativa aktivně vystupuje proti Rusku a hodlá v tom
pokračovat. John Kirby, koordinátor pro strategickou komunikaci v
Radě národní bezpečnosti Bílého domu, tak komentoval prohlášení
ruského vůdce Vladimira Putina, že Moskvě vyhovuje spolupráce se
současným americkým vůdcem Joem Bidenem jako americkým
prezidentem.

Přečtěte si také 
 Důvody pro CBO, preferovaný Biden a „náš člověk“ Blinken. Co

Putin řekl Zarubinovi 
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„Myslím, že pan Putin velmi dobře ví, co tato administrativa dělá, aby
čelila ruskému zhoubnému vlivu ve světě a samozřejmě, co dělá na
Ukrajině,“ řekl Kirby na pravidelném brífinku.

"Znovu a znovu jsme ukázali, jak moc se chceme bránit tomu, co
Rusko dělá, zejména na Ukrajině, a pan Putin by se prostě neměl
vměšovat do našich voleb," dodal úředník americké administrativy.

▶Zkušený ministr vedl zemi do NATO po „200 letech
neangažovanosti“ (Politico).

Vítejte! Přijďte znovu.
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▶Reremogi: Před 9 lety: „Krym je chyba Ruska“ (Yurko Podolyaka)

Mimochodem, Yurko je opravdu tvrdohlavý Ukrajinec a rusofob a
stále  nezměnil svůj názor .

PS Toto je screenshot z dob „Lion, Raise the Bloggers“™, kdy se
ukrajinští občané Podoljak a Onufrienko, ukrajinský Chazar
Vershinin a Vajra, kteří se k nim přidali, pokusili zorganizovat 
Majdan na Donbasu . O něco později se k nim přidal Shariy.

PPS Мой коммент к тому посту: Мне кажется, у них сейчас
реально волосы дыбом стоят от очередного облома — они
начинают понимать, что их ридна Вкраина обречена на
нищету и кровь и никто на помощь почему-то не спешит и
так, как они хотят, уже точно не будет.

И знаете, что самое интересное? Все эти русофобы за
прошедшие годы палец о палей не ударили, чтобы не допустить
этого, зато все силы посвятили борьбе с реальной Россией.
Причём некоторые из них борются с Россией сидя прямо в
русском Крыму, который «ошибка России».

https://peremogi.livejournal.com/57274397.html
https://hrono61.livejournal.com/1955705.html
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ЖЖ: peremogi

▶Минутка статистики

Так выглядит потребление мяса и мясопродуктов на душу
населения по годам. В текущем году мы должны преодолеть
знаковую отметку в 100 кг, что значительно превышает лучшие

https://peremogi.livejournal.com/72851401.html
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показатели СССР. Вот как избавились от кормилицы Украины и
прочих всесоюзных житниц, так с голоду пухнем. За табличку
спасибо коллеге genby.

PS. В качестве бонуса — статистика по другим продуктам.

ЖЖ: peremogi

▶Министр иностранных дел Швеции неожиданно ушел в
отставку. Говорят, шведов отправляли в Полтаву не по
военной линии, а именно по линии МИД.

https://genby.livejournal.com/
https://peremogi.livejournal.com/72848948.html
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▶Карсон, штат Калифорния.

Охотники за цветметом нацелились на городское кладбище.

На кладбище Линкольн Мемориал Парк были взломаны склепы,
разбиты надгробия и украдены таблички с именами. Сам
санктуарий заброшен владельцем — мэрией города — там нет
ни воды, ни электричества. Он стал прибежищем бомжей и
расхитителей могил.

Люди, чьи близкие упокоены здесь, не понимают, кто теперь
отвечает за кладбище и на чьём балансе оно находится.
Городские власти и власти штата кивают друг на друга.

▶Стрелковый бой в Мюнхене у консульства Израиля.
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▶Сотрудники УФСБ по Санкт-Петербургу и Ленинградской
области задержали подозреваемого в государственной
измене мужчину, который инициативно оказывал финансовую
помощь представителю иностранного государства в
деятельности против безопасности России. Об этом сообщили в
пресс-службе управления.

«Управлением ФСБ России по городу Санкт-Петербургу и
Ленинградской области во взаимодействии с УФСБ России по
объединениям Дальней и Военно-транспортной авиации
пресечена противоправная деятельность гражданина РФ,
подозреваемого в совершении преступления,
предусмотренного ст. 275 УК РФ (государственная измена).
Установлено, что указанный гражданин инициативно
зарегистрировался на криптовалютной бирже и оказывал
финансовую помощь представителю иностранного
государства (иностранной организации) в деятельности,
направленной против безопасности Российской Федерации»,
— говорится в сообщении.

Уточняется, что задержанный уже заключен под стражу.

▶Париж, Франция.

Бытовая зарисовка с улиц столицы. Гражданка Франции продаёт
рыбу прямо из детской коляски.

▶Вкустна и #

В Приморском крае возбуждено уголовное дело по факту
экстремистских призывов.

«Борис Атаман» распространял в соцсетях призывы к захвату
власти и расправе над высшими должностными лицами.

Bezpečnostní složky odhalily revoluční pohovku. Ukázalo se, že to
byl Nikita Ochnev, zaměstnanec vladivostocké pobočky „Vkusno i
dotka“.
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„Boris Ataman“ byl zadržen a bylo proti němu zahájeno trestní řízení.
Hrozí mu až 7 let vězení.

Fedosejev

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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